
                  
 

1 
 

 

ZÁPISNICA 

z 1. zasadnutia  
 MONITOROVACIEHO VÝBORU PRE PROGRAM SLOVENSKO 2021 – 2027 

 

Dátum a čas konania 16. február 2023/ 10:00 h 

Miesto konania Zrkadlová sála Úradu vlády SR, Námestie slobody 1, Bratislava 

Predsedajúci Veronika Remišová 

Príloha č. 1  Program zasadnutia 

Príloha č. 2 Zoznam účastníkov zasadnutia 

Príloha č. 3 Prezentácia k informatívnym bodom programu vrátenie prehľadu 
zloženia MV a Komisií  

Príloha č. 4 Uznesenie č. 1,2,3,4,5,6,7,8 /2023 

 

1. Otvorenie, úvodné príhovory, kontrola uznášaniaschopnosti schvaľovanie programu zasadnutia 
a voľba overovateľa. 

 
Úvodné príhovory 
 

Predsedníčka MV, podpredsedníčka vlády SR a ministerka investícií, regionálneho rozvoja 
a informatizácie SR Veronika Remišová otvorila prvé zasadnutie MV pre Program Slovensko 2021-
2027, privítala všetkých hostí a poďakovala všetkým za konštruktívny prístup a spoluprácu pri príprave 
Programu Slovensko 2021 - 2027. Osobitne sa poďakovala zástupcom Európskej komisie (EK) za 
konštruktívny dialóg. Vyzdvihla skutočnosť, že schválením Programu Slovensko 2021 – 2027 (ďalej len 
„Program Slovensko“) dňa 22. novembra 2022 sa Slovenská republika zaradila medzi prvých šesť štátov 
Európskej únie, ktoré dosiahli schválenie všetkých dokumentov potrebných na spustenie nového 
programového obdobia. Ďalším krokom pre spustenie implementácie Programu Slovensko a 
vyhlasovanie prvých výziev je práve ustanovenie MV, schválenie štatútu a rokovacieho poriadku MV 
a tematických komisií pri MV. Monitorovací výbor je kľúčovým orgánom, ktorý vykonáva činnosti 
v oblasti monitorovania a dohľadu nad procesom implementácie a zároveň vytvára priestor pre 
vedenie efektívneho partnerského dialógu medzi riadiacim orgánom, sprostredkovateľskými orgánmi 
a zástupcami socio-ekonomických partnerov. Jeden program a jedny pravidlá prinesú lepší 
manažment, zrýchlenie procesu čerpania eurofondov a transparentnosť. Predsedníčka MV ďalej 
vyzdvihla, že neprehľadnú štruktúru 8 operačných programov a niekoľkých desiatok 
sprostredkovateľských orgánov z programového obdobia 2014-2020 nahrádza jeden Program 
Slovensko a 10 sprostredkovateľských orgánov. Vďaka zásadnej reforme sa celý systém sprehľadní, 
zjednoduší a zrýchli tak, aby sa peniaze dostali čím skôr do regiónov, tam kde ich ľudia najviac 
potrebujú. Významnou zmenou je aj prístup ku kontrole verejného obstarávania, ktoré bolo 
v programovom období 2014-2020 najväčším zdrojom korekcií a chybovosti. V novom programovom 
období bude za proces kontroly verejného obstarávania zodpovedný Úrad pre verejné obstarávanie. 
Novým nastavením sa očakáva nielen zrýchlenie celého procesu kontroly, ale tiež zníženie počtu chýb 
a s tým spojených korekcií, ktoré zaťažovali eurofondový systém v programovom období 2014-2020. 
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Riaditeľka DG REGIO Emma Toledano Laredo, aj v mene riaditeľky DG Employment Muriel Guin, vo 
svojom príhovore vyzdvihla, že ustanovenie MV je historickým momentom pre spustenie 
implementácie Programu Slovensko, ktorému predchádzalo schválenie Partnerskej dohody, schválenie 
Programu Slovensko, ako aj úvodná konferencia pri príležitosti schválenia Programu Slovensko za 
účasti komisárky pre kohéziu a reformy E. Ferreira a komisára EÚ pre zamestnanosť a sociálne práva 
N. Schmita  v novembri 2022 P. Toledano Laredo vyjadrila poďakovanie za konštruktívny prístup 
slovenských partnerov pri príprave Programu Slovensko v  časoch poznačených krízami spôsobenými 
ochorením Covid, vojnou na Ukrajine, vysokým cenami energií, ako aj za ústretovosť Slovenska pri 
integrácii migrantov z Ukrajiny. Nový Program Slovensko je kľúčovým programom pre spravodlivú 
a digitálnu transformáciu, prostriedky z fondov EÚ je potrebné investovať do kľúčových oblastí, ako sú 
napríklad zníženie chudoby či udržateľný rozvoj. Dôležité bude, aby zjednodušenie implementačnej 
štruktúry zachovala aj ďalšia vláda. Rok 2023 bude pre Slovensko dvojitou výzvou – bude potrebné 
vyčerpať prostriedky z PO 2014-2020 a zároveň naštartovať PO 2021-2027. Špeciálnu pozornosť bude 
potrebné venovať najmä e-governmentu, podpore MRK , rýchlej implementácii opatrení z FST v troch 
vybraných regiónoch. Dôležitým bude jasné a efektívne nastavenie administratívnych kapacít, správne 
nastavenie zmluvných vzťahov medzi RO a SO, ako aj s územnými partnermi, ktorých úloha pri 
implementácii Programu Slovensko je kľúčová. Odporúčame prístup zdola-nahor, pričom komisie pri 
MV by mali byť hnacou silou najmä pri príprave kritérií pre výber projektov. Aj keď máme ako 
zástupcovia EK len štatút pozorovateľa v MV a komisiách, ponúkame Vám plnú pomoc a podporu pri 
práci v MV aj komisiách pri MV, tak aby bol Program Slovensko úspešný. Na dnešnom ustanovujúcom 
zasadnutí MV nám chýba návrh na vytvorenie ôsmej komisie pri MV pre administratívne kapacity, sme 
toho názoru, že by komisia pre AK mala vzniknúť a že TP by mala byť alokovaná tým štruktúram, ktoré 
budú mať najviac práce (ako napríklad pre IÚI, FST, MRK). EK by ocenila podrobnejšie informácie 
o štruktúre komisie pre IÚR a cieľ politiky 5 a tiež ubezpečenie, že regióny budú v komisii dostatočne 
zastúpené.  
 
Predsedníčka MV v reakcii na príhovor riaditeľky DG REGIO zdôraznila, že vo finálnych fázach prípravy 
Programu Slovensko boli zohľadnené súčasné výzvy (Covid, energetická kríza, globálna inflácia), 
v dôsledku čoho prišlo napríklad k navýšeniu alokácie do oblasti energetickej efektívnosti. Vyzdvihla 
zmenu paradigmy smerom k decentralizácii a uplatneniu partnerského princípu s regiónmi - v novom 
PO si regióny budú vyskladávať projekty podľa svojich potrieb. PO 2021-2027 je prvým PO, v ktorom 
bude SR využívať nástroj IÚI. Poďakovala za pripomenutie, že FST je potrebné implementovať 
v zrýchlenom režime, preto budú prvé výzvy smerovať práve do opatrení v rámci FST.   

Informácia o uznášaniaschopnosti výboru: 
 
Ustanovujúceho zasadnutia sa zúčastnilo 35, resp. od bodu 3a. 36 menovaných členov 
Monitorovacieho výboru pre Program Slovensko 2021 - 2027 (ďalej len „MV“) s hlasovacím právom, 
čím bola splnená podmienka uznášaniaschopnosti. Zoznam účastníkov zasadnutia tvorí Prílohu č. 2 
k zápisnici.  
 
Schválenie programu zasadnutia 
 
Návrh programu zasadnutia MV bol členom MV zaslaný elektronicky 2. februára 2023 spolu 
s pozvánkou a dokumentami, ktoré sú predmetom diskusie a schvaľovania na 1. zasadnutí MV. 
K zaslaným dokumentom neboli na sekretariát MV, ktorým je sekcia Program Slovensko 2021 - 
2027/MIRRI SR, doručené žiadne písomné pripomienky.  
 
Výsledok hlasovania: schválené. MV schválil navrhovaný program 1. zasadnutia MV bez zmien.  
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Na hlasovaní sa zúčastnilo:  35  členov výboru 

za hlasovalo: 35 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
Schválenie overovateľa zápisnice 
 
Predsedníčka MV otvorila hlasovanie o schválení overovateľa zápisnice z 1. zasadnutia MV, v súlade 
s článkom 4 odsek 5 návrhu Rokovacieho poriadku MV. 
 
Výsledok hlasovania: schválené. Za overovateľa zápisnice bol bez pripomienok schválený p. Marek 
Radvanský zo Slovenskej akadémie vied Slovenskej republiky.  

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  35 členov výboru 

za hlasovalo: 34 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 1 člen výboru 

 
2. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Monitorovacieho výboru pre Program Slovensko 

2021 – 2027  
 

Predsedníčka MV predložila a prezentovala na 1. zasadnutí MV návrh štatútu a rokovacieho poriadku 
MV. Informovala prítomných o výsledku viacerých kôl pripomienkových konaní k návrhu zloženia, 
štatútu a rokovacieho poriadku MV a komisií. K dokumentom zaslaným členom MV dňa 18.01.2023 
prišlo na MIRRI SR, ako RO pre Program Slovensko, spolu 169 pripomienok od 21 organizácií, 122 bolo 
akceptovaných alebo čiastočne akceptovaných a 47 neakceptovaných, avšak prerokovaných 
a riešených v procese rozporových konaní (14) s pripomienkujúcimi subjektami. Predsedníčka MV 
uviedla, že RO si uvedomuje, že záujem o členstvo vysoko prevyšuje reálne možnosti, ale cieľom RO 
pre Program Slovensko bolo zabezpečiť  účasť všetkých subjektov, ktoré sú oprávnené v zmysle 
európskej legislatívy (zástupcov SO, RO, socio-ekonomických partnerov, mimovládnych organizácií 
a regionálnych partnerov). Pri rešpektovaní princípu zloženia MV a všetkých komisií - 50% účasti 
zástupcov z ÚOŠS a 50% podielu regionálnych a socio-ekonomických zástupcov – predložil RO návrh 
na zloženie MV v počte spolu 36 členov s hlasovacím právom, z toho 18 zástupcov ÚOŠS a 18 členov 
z radov regionálnych a socioe-konomických partnerov, 17 pozorovateľov a 1 tajomníka MV bez 
hlasovacieho práva.  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
V diskusii k návrhu boli vznesené nasledovné pripomienky a stanoviská: 
 
- p. Rajtár, SOPK: SOPK vznieslo pripomienku už počas pripomienkového konania so žiadosťou, aby 

SOPK bola členom MV s hlasovacím právom, nielen v pozícii pozorovateľa. Prečo nebola 
pripomienka SOPK akceptovaná?  

- Predsedníčka MV: MV si musí zachovať formát umožňujúci konštruktívny a efektívny dialóg, nie je 
možné vyhovieť všetkým žiadostiam o členstvo v MV vo forme člena s hlasovacím právom. Členmi 



                  
 

4 
 

s hlasovacím právom nie sú ani všetky ÚOŠS. MV bude samozrejme zohľadňovať aj návrhy 
pozorovateľov MV.  

- P. Viskupič, SK8: Je veľmi pozitívne, že máme kompromisný návrh zloženia MV. Navrhuje prijať 
pozmeňovací návrh vo vzťahu k zloženiu komisie pre IÚR a cieľ 5 a to aj v mene ÚMS, aby aj 
zástupcovia SK8 a ÚMS pôsobili vo funkcii podpredsedov komisie IÚR a cieľa 5.  

- Predsedníčka MV: tomuto návrhu sa budeme venovať pri schvaľovaní štatútu a rokovacieho 
poriadku komisie pre IÚR a PO 5.  

- L. Pachta, DG EMPL, EK: z pohľadu DG EMPL je zloženie MV pomerne vyvážené, najmä pokiaľ ide 
o princíp partnerstva. Pripomienky DG EMPL sa však týkajú určitej nerovnováhy v zastúpení 
sociálnych partnerov – v MV  je 5 zástupcov zamestnávateľov a len 2 zástupcovia odborových 
zväzov. Vnímame to ako nerovnováhu, aj keď chápeme, že nie je možné MV zástupcov rozširovať 
donekonečna. Ako možné riešenie navrhol, aby bolo stanovisko zástupcov zamestnancov 
proporčne viac zohľadňované. 

- P. Marenčák, RÚZ: zdôrazňujeme, že sme v treťom roku PO, radi by sme apelovali na to, aby bola 
prioritou rýchlosť a efektivita práce komisií. Súhlasíme so slovami z prostredia EK, že teraz je 
kľúčová implementácia a mala by byť prioritou.  

- P. Hullová, zástupkyňa občianskej spoločnosti: k informatívnemu bodu o harmonograme 
plánovaných výziev – kompetencia jednotlivých komisií sa výrazne znížila na informovanie MV 
o harmonograme plánovaných výziev, považujeme za potrebné, aby bol MV informovaný 
o harmonograme výziev.  

- Predsedníčka MV: ubezpečila, že MV bude pravidelne informovaný o harmonograme výziev, 
k diskusii sa vrátime pri bode, ktorý sa týka výziev. 

- P. Gregor, Klub 500: poďakoval MIRRI za korektnú diskusiu pri vyhodnocovaní pripomienok, 
podporuje požiadavku SOPK na členstvo v MV s hlasovacím právom, napr. na úkor ministerstiev, 
ktoré majú viac ako jedného zástupcu.  

- P. Bieľak, SK8: formálna pripomienka doplniť do čl. 10  návrhu rokovacieho poriadku MV, akým 
kvórom sa schvaľuje rokovací poriadok a jeho zmena (úprava nielen v štatúte, ale aj v rokovacom 
poriadku).  

- Predsedníčka MV: potvrdila, že čl. 10 rokovacieho poriadku túto informáciu obsahuje. Na riešenie 
pripomienok takéhoto typu je k dispozícii pripomienkové konanie pred zasadnutím MV.  
 

Predsedníčka MV dala následne hlasovať o predloženom návrhu štatútu a rokovacieho poriadku.  
 
Výsledok hlasovania: schválené. MV schválil štatút a rokovací poriadok MV v znení predloženom na 
zasadnutie.  
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  35 členov výboru 

za hlasovalo: 35 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
3. Návrh štatútov a rokovacích poriadkov komisií pri  Monitorovacom výbore pre Program 

Slovensko 2021 – 2027 
 

Predsedníčka MV prezentovala na 1. zasadnutí MV návrhy štatútov a rokovacích poriadkov 7-ich 
tematických komisií pri MV. Snahou RO bolo, aby návrhy zloženia komisií v čo najväčšej miere 
zohľadnili vznesené - a často aj protichodné – pripomienky. Verí,  že dosiahnutý kompromisný návrh je 
akceptovateľný pre všetkých. Predsedníčka MV uviedla, že dnešné stretnutie MV je kľúčové, keďže 
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komisie môžu začať vykonávať svoje úlohy až po ich schválení  MV. Následne bude potrebné nominovať 
viac ako 100 členov komisií. Predsedníčka MV požiadala všetkých partnerov o konštruktívnu 
spoluprácu a rýchle nominácie za jednotlivé organizácie, aby mohli jednotlivé komisie začať pracovať.  
V nadväznosti na stanovisko EK predsedníčka MV ďalej konštatovala, že na 2. zasadnutie MV bude 
predložený aj návrh štatútu a rokovacieho poriadku komisie pre administratívne kapacity.  
 
3a. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Komisie pri Monitorovacom výbore pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 pre Cieľ 1 (Konkurencieschopnejšia a inteligentnejšia Európa) politiky 
súdržnosti EÚ  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedníčka MV predstavila návrh štatútu a rokovacieho poriadku pre CP 1. V diskusii k návrhu boli 
vznesené nasledovné pripomienky a stanoviská: 
 
- p. Uhlerová, KOZ SR: s odvolaním sa na potrebu vyššej miery participácie sociálnych partnerov 

vystúpila s požiadavkou na zastúpenie sociálnych partnerov vo všetkých komisiách, kopírujúc svoje 
zastúpenie v HSR SR. V predloženom návrhu sociálni partneri nie sú zastúpení vo všetkých 
komisiách. 

- p. Marenčák, RÚZ: podporila stanovisko p. Uhlerovej z KOZ SR, vychádza nám to aj z EÚ predpisu 
o partnerskom princípe a nediskriminácií – niektorí tripartitní sociálni partneri už sú členmi komisií, 
iným by teda zastúpenie nemalo byť odopreté. Keďže naším primárnym cieľom je naštartovať 
implementáciu Programu Slovensko čo najskôr, RÚZ v hlasovaní podporí návrhy v predloženom 
znení a vyvolá bilaterálne rokovanie na úrovni štatutárov smerom k RO, aby bol do ďalšieho 
zasadnutia MV vypracovaný dodatok k štatútom komisií.    

- P. Karlubík, AZZZ SR: p. Uhlerová tlmočila spoločné stanovisko sociálnych partnerov. Zdôraznil, že 
AZZZ SR sa zúčastňovalo všetkých konaní o Programe Slovensko a považuje za zvláštne, že AZZZ  SR 
nie je zastúpená v komisii pre CP 2. AZZZ SR pritom združuje organizácie, na pleciach ktorých je 
zabezpečenie nízkouhlíkovej Európy, je to naša spoločná zodpovednosť.  

- P. Putala, Rada vysokých škôl: vystúpil s požiadavkou, aby  bola Rada vysokých škôl pridaná ako 
pozorovateľ v komisii pre CP 1.  

- Predsedníčka MV následne navrhla nasledovný postup: na dnešnom zasadnutí MV sa bude 
hlasovať o dokumentoch v predloženej forme.  MV odporúča predsedom jednotlivých komisií 
zohľadniť požiadavku socio-ekonomických partnerov doplniť tripartitných sociálnych partnerov 
ako riadnych členov s hlasovacím právom do všetkých komisií a predložiť následné úpravy štatútov 
komisií na nasledujúce zasadnutie MV.  

- P. Karlubík, AZZZ SR: požadoval vyššie uvedené vyjadrenie predsedníčky MV zahrnúť do zápisnice.  
- Predsedníčka MV: potvrdila, že to bude uvedené v zápisnici. Úpravy budú rešpektovať dohodnutý 

princíp paritného zastúpenia.  
- p. Hullová, zástupkyňa občianskej spoločnosti: navrhla, aby sa komisiám vrátila kompetencia 

prerokovávať harmonogram plánovaných výziev, aby komisie neboli o ňom len informované, ale 
aby ho mohli prerokovať.  

- p. Sirotka, SAMP: súhlasíme s tým, že napriek prezentovaným pripomienkam je potrebné sa 
pohnúť ďalej, všetky pripomienky zapracujeme v rámci druhého zasadnutia MV.  

- p. Uhlerová, KOZ SR: požadovala v zápisnici deklaratívne uviesť odporúčanie MV doplniť sociálnych 
partnerov tak, ako sú zastúpení v HSR, do jednotlivých komisií pri MV. Budeme túto pripomienku 
prejednávať v ďalších kolách.  

- p. Marenčák, RÚZ: podporila stanoviská ostatných sociálnych partnerov.  
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Predsedníčka MV informovala, že na hlasovaní sa už zúčastňuje všetkých 36 členov MV. Dala následne 
hlasovať o predloženom návrhu.  
 
Výsledok hlasovania: schválené. MV schválil štatút a rokovací poriadok komisie pre cieľ politiky 1 
v znení predloženom na zasadnutie.  
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  36 členov výboru 

za hlasovalo: 36 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
 
3b. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Komisie pri Monitorovacom výbore pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 pre Cieľ 2 (Zelenšia nízkouhlíková Európa) politiky súdržnosti EÚ  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedníčka MV predstavila návrh štatútu a rokovacieho poriadku pre CP 2.  
 
V diskusii k návrhu boli vznesené nasledovné pripomienky a stanoviská: 
 
- p. Karlubík, AZZZ SR: pripomienky vznesené zo strany AZZZ SR sa týkajú všetkých komisií.  
- p. Marenčák, RÚZ: vyjadrila návrh, aby boli sociálni partneri prizývaní na rokovania komisií, kým 

MV opätovne tieto požiadavky prerokuje schváli dodatky k štatútom.  
 
Predsedníčka MV dala následne hlasovať o predloženom návrhu.  
 
Výsledok hlasovania: schválené. MV schválil štatút a rokovací poriadok komisie pre cieľ politiky 2 
v znení predloženom na zasadnutie.  
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  36 členov výboru 

za hlasovalo: 36 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
3c. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Komisie pri Monitorovacom výbore pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 pre Cieľ 3 (Prepojenejšia Európa) politiky súdržnosti EÚ  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedníčka MV prezentovala návrh štatútu a rokovacieho poriadku pre komisiu pre CP 3. V diskusii 
k návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky.  
 
Výsledok hlasovania: schválené.  MV schválil štatút a rokovací poriadok komisie pre CP 3 
v predloženom znení.  
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Na hlasovaní sa zúčastnilo:  36 členov výboru 

za hlasovalo: 36 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
 
3d. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Komisie pri Monitorovacom výbore pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 pre Cieľ 4 (Sociálnejšia a inkluzívnejšia Európa vykonávajúca Európsky pilier 
sociálnych práv) politiky súdržnosti EÚ  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedníčka prezentovala návrh štatútu a rokovacieho poriadku komisie pre CP 4.  
 
V diskusii k návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky.  
 
Výsledok Hlasovania: schválené. MV schválil štatút a rokovací poriadok komisie pre CP 4 
v predloženom znení. 
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  36 členov výboru 

za hlasovalo: 36 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
3e. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Komisie pri Monitorovacom výbore pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 pre Integrovaný územný rozvoj a pre cieľ 5 (Európa bližšie k občanom vďaka 
podpore udržateľného a integrovaného rozvoja všetkých typov území a miestnych iniciatív) politiky 
súdržnosti EÚ  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedníčka MV prezentovala návrh štatútu a rokovacieho poriadku komisie pre IÚR a CP 5.  
 
V diskusii k návrhu boli vznesené nasledovné pripomienky a stanoviská: 
 
- p. Viskupič, SK8: navrhol, aby aj SK8 zastávalo funkciu podpredsedu, nielen ZMOS.  
- P. Zacharides, ZMOS: vysvetlil, že ich pripomienky smerovali k  širšiemu alebo 

reprezentatívnejšiemu zastúpenie samospráv, resp. všetkých regionálnych partnerov. Pozícia 
ZMOSu je taká, že všetky tri organizácie – SK8, ZMOS aj ÚMS - by mali byť podpredsedami v komisii 
pre IÚR a PO 5. Pozícia ZMOSu je nezastupiteľná v tom ohľade, že členmi ZMOSu sú aj mestá 
v územiach UMR, ktoré nie sú krajskými mestami. 

- P. Červenáková, ÚMS: podporila požiadavku, aby aj SK8 a ÚMS zastávali funkciu podpredsedu 
v tejto komisii.  
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Predsedníčka MV dala následne hlasovať o návrhu štatútu a rokovacieho poriadku komisie pre IÚR a CP 
5 v predloženej podobe s tým, že na ďalšie zasadnutie MV bude predložený návrh rozšíriť 
podpredsedníctvo v tejto komisii aj na SK8 a ÚMS.  
 
Výsledok Hlasovania: schválené. MV schválil štatút a rokovací poriadok komisie pre IÚR a CP 5 
v predloženom znení. 
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  36 členov výboru 

za hlasovalo: 36 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
3f. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Komisie pri Monitorovacom výbore pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 pre Fond na spravodlivú transformáciu  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedníčka prezentovala návrh štatútu a rokovacieho poriadku komisie pre FST. K návrhu neboli 
vznesené žiadne ďalšie pripomienky. 
 
Výsledok hlasovania: schválené. MV schválil štatút a rokovací poriadok komisie pre FST v predloženom 
znení. 
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  36 členov výboru 

za hlasovalo: 36 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
3g. Návrh Štatútu a návrh Rokovacieho poriadku Komisie pri Monitorovacom výbore pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 pre Marginalizované rómske komunity  
 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedníčka prezentovala návrh štatútu a rokovacieho poriadku komisie pre MRK. V diskusii k návrhu 
boli vznesené nasledovné pripomienky a stanoviská: 
 
- p. Pachta, DG EMPL, EK: vnímame zloženie komisie ako uspokojivé, v komisii by však mohli byť 

zástupcovia sociálnych partnerov. Apelujeme na nutnosť synergie práce medzi komisiami pre MRK 
a pre CP 4. 

- Predsedníčka MV:  synergie medzi komisiami pre PO 4 a MRK sú nevyhnutné, intenzívne sa to bude 
riešiť. 

- P. Karlubík, AZZZ: vyjadril súhlas s EK a záujem byť členom aj komisie pre MRK.   
- P. Hero, ÚSVRK SR: vnímame pripomienky pozitívne, v konečnom dôsledku ide o ľudí, ak chceme 

pomáhať ľuďom, musíme im pomôcť sa zamestnať.  
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Výsledok hlasovania: schválené. MV schválil štatút a rokovací poriadok komisie pre MRK 
v predloženom znení. 
 
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  36 členov výboru 

za hlasovalo: 36 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
Zasadnutie pokračovalo bez prestávky informatívnymi bodmi programu, prezentácia tvorí prílohu 4 
k zápisnici.  
 
4. Informácia o Programe Slovensko 2021 - 2027 a aktuálnom stave prípravy riadiacej 

dokumentácie  
 
Priebeh zasadnutia: 
(poznámka – prezentácia tvorí prílohu č. 3 zápisnice) 
 
O aktuálnom stave prípravy riadiacej dokumentácie, vrátane prípravy delegovacích zmlúv medzi RO 
a SO, informovali postupne: 
 
- Ján Ridzoň, generálny riaditeľ sekcie Program Slovensko 2021-2027, MIRRI SR 
- Denisa Žiláková, generálna riaditeľka sekcie CKO, MIRRI SR 
- Katarína  Vallová, generálna riaditeľka sekcie európskych fondov , MF SR.  
 
Dušan Velič, štátny tajomník MIRRI SR, prezentoval aktuálny stav prípravy nástroja integrovaných 
územných investícií.  
 
V diskusii k tomuto bodu programu odzneli nasledovné stanoviská: 
 
- Pascal Boijmans, DG REGIO: Poukázal na to, že rok 2023 bude výzvou, programy z dvoch 

programových období sa budú prelínať. Bude potrebné vziať si ponaučenia z PO 2014-2020 a 
včleniť ich do PO 2021-2027, snažiť sa o zjednodušenie procesov všade, kde to bude možné. Tiež 
bude potrebné zamerať sa na interoperabilitu informačných systémov medzi Plánom obnovy 
a odolnosti a Programom Slovensko.   
Prezentoval 3 kľúčové odporúčania:  
o SR sa rozhodla zmeniť štruktúru a riadenie programu, prináša to výhody aj výzvy. Dôležité je, 

aby sa čo najskôr podpísali zmluvy o delegovaní právomocí z RO na SO ako základné stavebné 
kamene, aby mohli SO začať uplatňovať svoj mandát. Pozitívne vníma informáciu, že väčšina 
zmlúv bude podpísaná do konca februára 2023. 

o IÚI sú novým nástrojom pre SR, EK tento nástroj výrazne podporuje. IÚI sú pre „regionalizáciu“ 
EÚ fondov výborným nástrojom. Nie sú nám však jasné všetky elementy, ako bude 
mechanizmus IÚI v SR fungovať, preto by sme uvítali stretnutie na technickej úrovni.   

o  Pozitívne vnímame nomináciu ÚVO ako sprostredkovateľského orgánu, zjednodušenia aj 
v procese VO sú vítané.   

 
- Predsedníčka MV: v reakcii na slová zástupcu EK potvrdila, že uzatvorenie väčšiny delegovacích 

zmlúv sa predpokladá do konca februára 2023. Zároveň informovala, že Vláda SR na svojom 
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rokovaní dňa 8.2.2023 schválila uznesením vlády č. 56/2023 materiál „Systém implementácie 
synergií a komplementarít medzi Partnerskou dohodou Slovenskej republiky na roky 2021 - 2027, 
Programom Slovensko, Plánom obnovy a odolnosti Slovenskej republiky a ostatnými nástrojmi 
podpory Európskej únie“1, cieľom ktorého je práve identifikovať deliace línie, zabezpečiť systém 
synergií, predísť dvojitému financovaniu medzi vyššie uvedenými programami financovanými zo 
zdrojov EÚ. Ubezpečila, že SR sa naďalej bude snažiť zjednodušovať procesy a predísť 
„goldplatingu. “ 

- p. Škoda, MH SR: ocenil úsilie RO smerom k zjednodušeniu procesov, ale zároveň apeloval na MIRRI 
SR, že SO by uvítali riadiacu dokumentáciu pre Program Slovensko, resp., harmonogram jej 
prípravy.  

- P. Hrušková, MŽP SR: podporila stanovisko MH SR, víta úsilie vyhnúť sa „goldplatingu“,  ale ak 
chceme vyhlásiť výzvy podľa pripraveného harmonogramu plánovaných výziev, ktorý považuje za 
veľmi ambiciózny, apelovala na MIRRI SR, že je potrebné čo najskôr finalizovať riadiacu 
dokumentáciu (ako napr. vzor výzvy, hodnotiace a výberové kritériá, základné podmienky 
poskytnutia príspevku a spôsob ich preukazovania). Uviedla, že MŽP SR, ako sprostredkovateľský 
orgán, plánuje podľa harmonogramu vyhlásiť prvé výzvy už koncom marca. Uviedla, že MŽP SR, 
ako sprostredkovateľský orgán, plánuje podľa harmonogramu vyhlásiť prvé výzvy už koncom 
marca. V tejto súvislosti vyjadrila pochybnosť, či v danej situácii bez prijatej riadiacej dokumentácie 
na horizontálnej úrovni bude prezentovaný harmonogram plánovaných výziev realistické dodržať. 
Ide o prepojené otázky.  

- Pascal Boijmans, DG REGIO, EC:  vyjadril stanovisko, že väčšia autonómia SO by mohla priniesť 
lepšie očakávané výsledky pri implementácii projektov.  

- p. Erna Dohnáliková, MD SR: sa dotazovala na úlohu SO pokiaľ ide o nástroj integrovaných 
územných investícií v sektore dopravy.  

- Predsedníčka MV: vyjadrila prekvapenie nad vyššie uvedenými otázkami zo strany SO, RO už 
komunikuje jednotlivé detaily delegovacích zmlúv so SO veľmi dlho, sú to otázky, ktoré už mali byť 
riešené, je potrebné sa sústrediť na finalizáciu zmlúv o delegovaní čo najskôr.  

- Do diskusie sa zapojili aj zástupcovia za MŠVVŠ SR a MPSVR SR,  taktiež poukázali na úzky súvis 
medzi harmonogramom plánovaných výziev a prípravou riadiacej dokumentácie. Vyjadrili 
stanovisko - čím viac autonómie pôjde na SO, tým lepšie sa SO budú vedieť zhostiť svojej úlohy.  

 
5. Informácia o príprave Memoranda o spolupráci MRK  

 
Priebeh zasadnutia: 
 
- Predsedníčka MV informovala o podpise Memoranda o spolupráci v oblasti MRK, podpisovací 

proces sa ukončil práve dnes 16.02.2023. Memorandum garantuje zabezpečenie ľudských zdrojov 
a spoluprácu v oblasti podpory MRK pri prechode kompetencií SO z MV SR v rámci PO 2014-2020 
na ÚSVRK  SR v rámci PO 2021-2027.    

- Pascal Boijmans, DG REGIO, EK: vyjadril gratuláciu k podpísaniu memoranda, je to pre EK téma 
„nadpriemernej“ dôležitosti. Je dobré vidieť, že ÚSVRK SR bude mať finančné aj ľudské zdroje na 
zabezpečenie svojich úloh v novom PO 2021-2027, ale nesmieme zabudnúť ani na MV SR ako SO 
pre opatrenia na podporu MRK v PO 2014-2020. Je potrebné sa vyhnúť tomu, aby sa tieto dva 
úrady cítili v konkurencii, máme spoločný cieľ. EK vníma pozitívne, že sa podpisom memoranda 
nastavili podmienky, ale bude naďalej pozorne sledovať implementáciu opatrení na podporu MRK.  

- P. Hero, ÚSVRK SR: poďakoval RO za manažovanie procesov a prerokovanie s MV SR a ÚV SR, je to 
dôležitý moment, aby sme naplno využili záväzky starého PO a zároveň začali v rýchlom nástupe 

                                                           
1 https://rokovania.gov.sk/RVL/Material/28034/2 
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čerpať prostriedky z nového PO. Apeloval na MF SR na vydanie rozpočtového opatrenia v prospech 
MV SR ako aj ÚSVRK SR, aby bolo možné čo najskôr nastaviť výzvy.   

 
6. Informácia o harmonograme plánovaných výziev  

 
Priebeh zasadnutia: 
 
- Predsedníčka MV informovala, že v roku 2023 sa predpokladá vyhlásenie 143 výziev v celkovom 

objeme 5,8 miliardy euro, čo predstavuje viac ako jednu tretinu alokácie na PO 2021-2027. Naším 
cieľom je čo najskôr spustiť vyhlasovanie výziev a najmä prípravu dobrých kvalitných projektov.   
Po zasadnutí MV bude indikatívny harmonogram plánovaných výziev zverejnený na webovom sídle  
https://www.eurofondy.gov.sk/vyzvy/index.html.  

- J. Ridzoň, generálny riaditeľ  sekcie Programu Slovensko 2021 - 2027, MIRRI SR, zdôraznil, že ide 
o ambiciózny a zároveň indikatívny plán, s cieľom zvýšiť predvídateľnosť pri vyhlasovaní výziev pre 
všetkých partnerov a žiadateľov. Následne vyzval zástupcov SO na prezentáciu plánovaných výziev 
v ich gescii. 

- Zástupcovia SO prezentovali výzvy v ich gescii, ktoré plánujú vyhlásiť v roku 2023: MŠVVŠ SR, 
MPSVR SR, MD SR, MŽP SR, SIEA, MV SR, MH SR, MZ SR, ÚSVRK, MIRRI SR. Informácie k jednotlivým 
výzvam sú stručne uvedené v prezentácii v prílohe č. 3.   

- J. Ridzoň vyzval členov MV k podpisu dokumentov týkajúcich sa vyhlásenia o mlčanlivosti 
a vylúčení konfliktu záujmov.  

- Predsedníčka MV: v reakcii na predchádzajúcu diskusiu zdôraznila, že k nastaveniu riadiacej 
dokumentácie pre Program Slovensko bude potrebná spolupráca na dennej báze, a to aj 
v súčinnosti so všetkým partnermi.  

- P. Boijmans, DG REGIO, EC: poďakoval za prehľad plánovaných výziev na rok 2023, ktorý považuje 
za veľmi ambiciózny, EK bude v tejto ambícii SR podporovať, odporúča však:  

o  venovať dostatočný čas diskusiám o kritériách na výber projektov so všetkými partnermi, 
nebolo by dobré vyhlasovať výzvy rýchlo, bez predchádzajúcej adekvátnej diskusie 

o bude potrebná dobrá a transparentná komunikácia voči žiadateľom, tak aby žiadatelia 
„neboli stratení“, keďže EÚ fondy nie sú len Program Slovensko, ale aj POO a iné programy, 
bude potrebná koordinácia medzi jednotlivými podpornými nástrojmi a jasná a zreteľná 
komunikácia  

o prioritne sa zamerať na vyhlásenie výziev v rámci FST, keďže tu je väčší časový tlak na 
kontrahovanie a čerpanie.  

- P. Pachta, DG EMPL, EK: Plán výziev MPSVR SR na rok 2023 v objeme približne 50% alokácie vyzerá 
naozaj ambiciózne, naviac sa bude finalizovať čerpanie z PO 2014-2020. Obávame sa, aby pri 
kumulácii prostriedkov fondov EÚ v roku 2023 v gescii MPSVR SR nedošlo k dvojkoľajnosti.  

- V reakcii na EK predsedníčka MV ubezpečila, že máme pripravené mechanizmy na participatívnu 
tvorbu výziev.  

- p. Karlubík, AZZZ SR:  vyjadril pochybnosti, či pri aktuálne stále nejasnej úlohe SO, s ďalším 
zasadnutím MV najskôr o jeden mesiac, bude reálne pripraviť a vyhlásiť naplánovaný počet výziev 
v prvom polroku 2023. Zaujímal sa o to, či pred diskusiou o kritériách na výber projektov budú 
členom komisií distribuované materiály dostatočne včas pred zasadnutím komisie, keďže AZZZ SR 
má veľké množstvo členov a AZZZ SR nebude v pozícii vyjadriť stanovisko AZZZ SR, keby mal dostať 
materiály k dispozícii až na zasadnutí komisie. K čerpaniu – akou formou alebo kde sa bude 
hodnotiť plnenie zo strany jednotlivých SO? Počíta sa so zmenami do Programu Slovensko, napr. 
s transferom v rámci RepowerEU (napríklad v oblasti veda/výskum, energetika..)?  

- Predsedníčka MV v reakcii na pripomienky a otázky AZZZ SR vysvetlila, že zodpovednosť SO za 
čerpanie alokovaných prostriedkov bude ošetrená v delegovacích zmluvách. Všetky materiály na 
zasadnutia komisií pri MV budú zasielané 10 pracovných dní pred plánovaným zasadnutím komisie, 

https://www.eurofondy.gov.sk/vyzvy/index.html
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práve preto, aby bol dostatočný časový priestor na pripomienkovanie návrhov. K otázke možného 
transferu prostriedkov v rámci RepowerEU z Programu Slovensko do POO (v prípade SR vo výške 
max. 1,5 miliardy euro) vysvetlil GR sekcie Program Slovensko 2021 – 2027 J. Ridzoň, že legislatívny 
proces k RepowerEU na úrovni EÚ ešte nie je ukončený. Otázka transferu v SR nie je uzavretá, 
transfer by musel byť podmienený tým, či má SR projekty, ktoré dokážeme pod Plánom obnovy 
a odolnosti realizovať do roku 2026, aby sme nešli do rizika, že SR príde o finančné prostriedky.  

- P. Gregor, Klub 500: Budeme mať možnosť sa vyjadrovať aj k zámerom výziev? Pre nás je dôležité 
sa baviť nielen k kritériách výberu, ale aj o oblastiach podpory.  

- Predsedníčka MV potvrdila, že práve komisie sú priestorom na takúto diskusiu, vrátane diskusie 
o kritériách výberu projektov.  

- p. Masárová, MPSVR SR: k otázke, či budú partneri zvonku zapájaní do prípravy zámerov – 
ubezpečila, že účasť partnerov na úrovni štátnej správy, sociálnych partnerov aj partnerov z radov 
občianskej spoločnosti bude zabezpečená od samého začiatku. Na MPSVR  SR už tento proces začal 
pri príprave prvej plánovanej výzvy.  

- p. Sirotka, SAMP: poukázal na potrebu podpory aj malých a mikro podnikov, ktoré majú schopnosť 
generovať inovatívne projekty.  

- p. Škoda, MH SR: Vyjadril sa, že MH SR bude v participatívnosti a spolupráci s partnermi 
pokračovať. V reakcii na pripomienky SAMP, práve pri úveroch z komerčných bánk je zabezpečená 
jednoduchosť, MSP budú môcť čerpať podporu v rámci finančných nástrojov, úrokovo 
zvýhodnených záručných úverov, ktoré budú v  obsahovať aj grantovú zložku. MSP požiada o úver 
v čase, keď úver reálne potrebuje (nie keď je práve vyhlásená výzva), navštívi banku, dostane 
zvýhodnený uver a ak splní podmienky, časť istín sa mu zníži – to bude grantová zložka. Takýto 
princíp financovania prinesie zásadné zjednodušenie.  

- p. Vachnová, zástupkyňa občianskej spoločnosti: informovala sa o výzvach na pomoc ľuďom bez 
domova, ktorých príprava je podľa ústnej prezentácie zástupkyne MPSVR SR plánovaná na 
Q4/2023, avšak nenachádzajú sa v predloženom písomnom harmonograme výziev. Zdôraznila 
potrebu zabezpečiť plynulé pokračovanie výzvy z predošlého obdobia s cieľom udržania kapacít 
zapojených subjektov. V druhej otázke sa zaujímala o dopad neprijatia dvoch strategických 
dokumentov (v oblasti vzdelávania a v oblasti prevencie a ukončovania bezdomovectva) na 
vyhlasovanie výziev a čerpanie zdrojov z Programu Slovensko. 

- p. Bystričanová, APZD SR sa zaujímala o plynulé pokračovanie naštartovaných národných projektov 
ESF v rámci z PO 14-20, podľa harmonogramu plánovaných výziev sa javí, že vznikne časová 
medzera vo financovaní.  

- p. Sloboda, MPSVR SR: nemôžeme vyhlásiť všetky výzvy naraz, sústredíme sa na ukončenie 
implementácie z PO 2014-2020, z PO 2021-2027 máme v pláne 28 výziev, musíme naplánovať 
adekvátne ľudské zdroje na implementáciu všetkých projektov a sústrediť na priority, na ktoré už 
sme už investovali milióny euro. Môžeme sa tým zaoberať na komisii pre PC 4. 

- P. Mojžiš, ÚSVROS: doplnil k diskusii o participatívnej tvorbe výziev, že priamo predkladané štatúty 
komisií umožňujú vytváranie pracovných skupín/platforiem, je to zakotvenie inštitucionálneho 
priestoru na participáciu. (poznámka štatút Komisie IÚS/PO5 – čl.2 ods. 8, štatút Komisie PO1, PO2, 
PO3, PO4, FST, MRK – čl.2 ods. 7) 

- P. Bieľak, za SK8: rozloženie v čase a nafázovanie vnímame aj z pohľadu regionálnych kapacít za 
dôležité, vnímame za dôležité, aby MIRRI SR s nami naďalej komunikovalo aj o možnostiach 
regionálnych kapacít.  

 
7. Informácia k Základným podmienkam: 

 
a) Informácia o implementácii horizontálnych základných podmienok pre efektívnu 

implementáciu a aplikáciu Dohovoru Organizácie Spojených národov o právach osôb so 
zdravotným postihnutím (UNCRPD)  
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b) Tematické základné podmienky – informácia o harmonograme prijímania strategických 

dokumentov  

Priebeh zasadnutia: 
 

- Predsedníčka MV informovala, že SR v roku 2022 predložila na EK informáciu o plnení základných 
podmienok, sú splnené všetky základné podmienky (ZP) s výnimkou dvoch tematických ZP: 
„Strategický politický rámec pre systém vzdelávania a odbornej prípravy na všetkých stupňoch“ 
v gescii MŠVVŠ SR a „Národný strategický rámec pre sociálne začlenenie a znižovanie chudoby 
(vrátane stratégie bezdomovectva) v gescii MPSVR SR. Na vláde už prebiehajú rokovania, kedy 
bude materiál predložený na rokovanie vlády SR, prebieha diskusia o náhradnom riešení. MŠVVŠ 
SR informovalo, že informácia o spôsobe plnenia ZP, evidovanej ako nesplnená v ich gescií je 
v procese neformálneho posudzovania na EK. K možnému nepreplateniu zdrojov na opatrenia, 
ktorých sa tieto ZP týkajú, ak by ZP boli nesplnené, by reálne mohlo nastať najskôr až o rok a pol. 
Skutočnosť, že preplácanie výdavkov zo strany EK sa viaže na splnenie základnej podmienky 
nebude mať v žiadnom prípade vplyv na prijímateľa. Tzn. prijímateľovi bude vyplatený schválený 
finančný príspevok z národnej úrovne nezávisle od stavu plnenia základnej podmienky. Je 
predpoklad , že obidve podmienky budú splnené do termínu zaslania prvej žiadosti o platbu na EK 
a zo strany EK budú Slovensku výdavky preplatené.  

- p. Pachta DG EMPL, EK: potvrdil, že neformálne diskutujeme s rezortami o spôsobe plnenia vyššie 
uvedených ZP, čakáme však na formálne predloženie dokumentov k hodnoteniu splnenia ZP.  

- Podrobnejšie o plnení tematických  horizontálnych podmienok 4.3. a 4.4 informovala p. Litterová, 
MPSVR SR, informácia je obsiahnutá v prílohe č. 3.  

 
8. Rôzne 

 
- V tomto bode programu vzniesol pripomienku p. Radvanský zo SAV, aby boli pracoviská SAV aj po 

zmene právnej formy na „verejnú výskumnú inštitúciu“ oprávneným prijímateľom podpory z 

Programu Slovensko. Predsedníčka MV súhlasila, bude na to potrebné myslieť pri nastavovaní 

výziev.  

 
9. Záver 

MV na svojom prvom ustanovujúcom zasadnutí schválil štatút a rokovací poriadok MV ako aj štatúty 
a rokovacie poriadky 7-ich tematických komisií pri MV v predloženom znení.   

Predsedníčka MV záverom požiadala predsedov všetkých komisií o súčinnosť a koordináciu, aby čo 
najrýchlejšie nominovali jednotlivých členov komisií a naplánovali zasadnutia komisií. Na plánovanie 
termínov zasadnutí komisií a MV je vhodné využiť kalendár podujatí na webovej stránke Úradu vlády 
SR2, aby sa predišlo kolíziám v termínoch zasadnutí jednotlivých komisií. Zároveň požiadala 
sekretariáty komisií pre MRK, PO3 a PO4 o zaslanie kontaktov na sekretariát MV a o vzájomnú 
koordináciu procesov.  
 
Po ukončení nominačného procesu do všetkých komisií pri MV, bude RO zvolávať druhé zasadnutie 
MV. Pozvánka, návrh programu ako aj sprievodné dokumenty pre 2. zasadnutie MV budú 
distribuované členom MV v súlade s článkom 2 Rokovacieho poriadku MV 10 pracovných dní pred 
zasadnutím MV.  

                                                           
2 http://kalendarpodujati.vlada.gov.sk/ 

http://kalendarpodujati.vlada.gov.sk/
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Na záver, predsedníčka MV poďakovala všetkým členom MV, partnerom, EK za spoluprácu a 
konštruktívne vstupy na ustanovujúcom zasadnutí MV a popriala všetkým úspešný štart do 
implementácie nového programového obdobia.  
 
 

Meno  Dátum  Podpis 

Matúš Drotár Tajomník 
MV P SK 2021-2027 

  

Marek Radvanský Overovateľ  
MV P SK 2021-2027 

  

Veronika Remišová predsedníčka 
MV P SK 2021-2027 
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Použité skratky: 

AK  administratívne kapacity 

APZD SR Asociácia priemyselných zväzov a dopravy 

AZZZ SR  Asociácia zamestnávateľských zväzov a združení SR 

CP  cieľ politiky 

DG EMPL  
DG REGIO 

DG Employment, EK 
DG Regional and Urban Policy  

EK Európska komisia 

ESF Európsky sociálny fond 

FST Fond spravodlivej transformácie 

HSR SR  Hospodárska a sociálna rada SR 

IÚI  
MV 

integrované územné investície  
Monitorovací výbor pre Program Slovensko 2021 - 2027 

IÚR  integrovaný územný rozvoj 

KOZ SR  Konfederácia odborových zväzov SR 

MD SR Ministerstvo dopravy SR 

MH SR Ministerstvo hospodárstva SR 

MIRRI SR   Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky 

MPSVR SR Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 

MRK  marginalizované rómske komunity 

MSP malé a stredné podniky 

MŠVVaŠ SR Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR 

MV SR Ministerstvo vnútra SR 

MZ SR Ministerstvo zdravotníctva SR 

MŽP SR Ministerstvo životného prostredia SR 

PO programové obdobie 

POO Plán obnovy a odolnosti 

RO  riadiaci orgán 

RÚZ  Republiková únia zamestnávateľov  

SAMP Slovenska asociácia malých a stredných podnikov a živnostníkov 

SAV Slovenska akadémia vied 

SIEA Slovenská inovačná a energetická agentúra 

SO  sprostredkovateľský orgán 

SOPK Slovenská obchodná a priemyselná komora 

SR  Slovenská republika 

TP  technická pomoc 

ÚMS Únia miest Slovenska 

ÚOŠS  ústredné orgány štátnej správy 

ÚSVRK SR  Úrad splnomocnenca vlády Slovenskej republiky pre rómske komunity  

ÚSVROS Úrad splnomocnenca vlády Slovenskej republiky pre rozvoj občianskej spoločnosti 

ÚVO Úrad pre verejné obstarávanie 

ZMOS Združenie miest a obcí Slovenska 

ZP základné podmienky 
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